



****Версия на русском языке ниже *****

SCOPE Community E-meeting

Developments in the HIV Biomedical Prevention Pipeline & PrEP Implementation Issues -

An Update for Community Educators and Advocates

18 May 2022 at 13:00 - 14:30 CET (14:00 - 15:30 EET)

The European AIDS Treatment Group, PrEPster, AVAC, AIDS Action Europe and ECOM are pleased to invite you to a community e-meeting “Developments in the Biomedical HIV Prevention Pipeline & PrEP Implementation Issues - an Update for Community Educators and Advocates”, which will take place on Zoom, on **Wednesday, 18 May 2022 at 13:00 - 14:30 CET (14:00 - 15:30 EET)**.

Description: This interactive e-meeting for community educators and advocates will provide an update on the latest developments in biomedical HIV prevention research and implementation, new approaches and future challenges. Participants will learn from each other and discuss community preferences, uptake and access issues, as well as advocacy efforts to overcome policy and financial barriers at local, regional and European level. Live interpretation in **English** and **Russian** will be provided. This meeting is part of the SCOPE Project¹.

Below, you can find additional information on the **agenda**.

➤ Link for registration

To attend the e-meeting, please register [here](#).

➤ Agenda

| | | |
|-----------------|---|---|
| 13:00-13:05 CET | Welcome & Introduction | Harriet Langanke - EATG Combination Prevention Programme Chair |
| 13:05-13:15 CET | What is in the pipeline? An Update on R&D | Cindra Feuer- AVAC |

¹ The Strategic Community HIV Prevention Empowerment (SCOPE) Project has been developed by the EATG and was made possible through a grant from ViiV Healthcare Europe Ltd.

| | | |
|-----------------|---|--|
| 13:15-13:25 CET | Implementation of PrEP Research: Lessons learned from oral PrEP and current implementation concerns about novel PrEP formulations and modalities | Thijs Reyniers - <i>Institute of Tropical Medicine (Antwerp)</i> |
| 13:25-13:45 CET | Access to HIV Prevention: Community Perspectives | Ann Piercy - <i>GOSHH</i> |
| | | Luca Stevenson - <i>ESWA</i> |
| | | Nikolay Lunchenkov - <i>ECOM</i> |
| 13:45-14:25 CET | Q&A/Discussion | <i>Moderator:</i> Will Nutland - <i>PrEPster</i> |
| 14:25-14:30 CET | Closing Remarks | |

Questions about the event? Email: rocco.pignata@eatg.org



Онлайн-встреча для представителей сообществ в рамках проекта SCOPE
**Тенденции в разработке биомедицинских средств профилактики ВИЧ
и вопросы реализации ДКП –**

актуальная информация для консультантов и правозащитников из числа сообществ

18 мая 2022 года 13:00 - 14:30 CET (14:00 - 15:30 EET)

Европейская группа по лечению СПИДа, PrEPster, AVAC, AIDS Action Europe и ECOM рады пригласить вас на онлайн-встречу для представителей сообществ «Тенденции в разработке биомедицинских средств профилактики ВИЧ и вопросы реализации ДКП – актуальная информация для консультантов и правозащитников из числа сообществ», которая пройдет на платформе Zoom в среду, 18 мая 2022 года, время проведения 13:00 - 14:30 CET (14:00 - 15:30 EET).

Описание: На нашей интерактивной встрече для консультантов и правозащитников из числа сообществ будет представлена актуальная информация в отношении разработки и реализации биомедицинских средств профилактики ВИЧ, новых подходов и будущих вызовов. Участники обменяются опытом и обсудят предпочтения сообществ, вопросы доступа и охвата, а также адвокационные усилия, направленные на преодоление политических и финансовых барьеров на местном, региональном и европейском уровне. На мероприятии будет обеспечен синхронный перевод на **английский** и **русский** язык. Данная встреча проводится в рамках проекта SCOPE².

Ниже можно ознакомиться с **программой** мероприятия.

➤ Ссылка на регистрацию

Для участия в мероприятии просьба зарегистрироваться [по ссылке](#).

➤ Программа

| | | |
|-----------------|---------------------------------|---|
| 13:00-13:05 CET | Приветственное слово и введение | Гарриет Ланганке - Председатель Программы EATG |
|-----------------|---------------------------------|---|

² Проект SCOPE («Стратегическое расширение возможностей сообществ в сфере профилактики ВИЧ») разработан EATG и реализуется при поддержке ViiV Healthcare Europe Ltd.

| | | |
|-----------------|---|--|
| | | <i>по комбинированной профилактике</i> |
| 13:05-13:15 CET | Какие средства находятся на этапе разработки? Актуальная информация об исследованиях и разработках | Синдра Фойер - AVAC |
| 13:15-13:25 CET | Проведение исследований в области ДКП: Уроки, извлеченные из реализации программ оральной ДКП и текущие вопросы внедрения инновационных методов и схем ДКП | Тийс Рейньерс - Институт тропической медицины (Антверпен) |
| 13:25-13:45 CET | Доступ к профилактике ВИЧ: взгляд со стороны сообществ | Энн Пирси - GOSH |
| | | Лука Стивенсон - ESWA |
| | | Николай Лунченков - ECOM |
| 13:45-14:25 CET | Ответы на вопросы/Обсуждение | <i>Модератор:</i> Уилл Натленд - PrEPster |
| 14:25-14:30 CET | Заключительное слово | |

Есть вопросы по поводу данного мероприятия? Email: rocco.pignata@eatg.org